

Spray Nozzle Round 0.200" Sprühdüse Rund 0,200"

Product code / Artikelnr.
0001-9998-0924AAD

pcs / Stück

The round air cap produces a full cone pattern, which is completely filled with spray drops. The degree of atomization can be adjusted by regulating the amount of airflow rate, which is introduced at the mixer outlet.

- Suitable for example for irregular surfaces, such as truck bed interiors.

Die runde Luftkappe erzeugt ein volles Kegelmuster welches komplett mit Sprühtropfen ausgefüllt ist. Der Grad der Zerstäubung erfolgt durch die Regulierung der Luftmenge, welche am Mischer Ausgang eingeleitet wird.

- Geeignet für unregelmäßige Oberflächen wie beispielsweise Innenraumladeflächen von Lastwagen.



Quick Coupling for Air Connection Schnellkupplung für Luftanschluss

Product code / Artikelnr.
0001-9998-0924AAK

pcs / Stück

Quick coupling with external thread for air connection. Suitable for spray nozzle 0001-9998-0924AAD.

- Thread 1/8" NPT external thread

Schnellkupplung mit Außengewinde für Luftanschluss.

Passend zu Sprühdüse 0001-9998-0924AAD.

- Gewinde 1/8" NPT Außengewinde



Mixers Series 160AA for Spray System Mischer Serie 160AA für Sprühsystem

Product code / Artikelnr.

0001-9998-0624AA

Element Diameter 6.30 mm

0001-9998-0924AA

Element Diameter 9.30 mm

Disposable static mixers series 160AA for two-component coatings with the Quick Spray System of Nordson EFD.

- 24 Mixing Elements
- Element Diameter 0.238 inch or 0.366 inch (Pressure max. at 75°F: 360 Psi / 300 Psi)
- Suitable for use with conventional meter/mix equipment or with Nordson EFD's two-component cartridge system.

Statischer Einwegmischer Serie 160AA für 2-Komponenten Beschichtungen mit dem Quick Spray-System von Nordson EFD.

- 24 Mischelemente
- Element-Durchmesser 6,30 mm oder 9,30 mm (Druck max. bei 23°C: 25 bar / 21 bar)
- Geeignet für die Verwendung mit konventionellen Dosier- und Mischgeräten oder mit Nordson EFD 2-Komponenten-Kartuschensystemen.

